
 
 
 
Provincie Flevoland   
T.a.v. Voorzitter van Provinciale Staten dhr. A. Gerritsen  
 
Onderwerp: Kosten en ontwikkeling Luchthaven Lelystad   
Datum:  08-01-2024 

 
Geachte voorzitter van de Provinciale Staten,  
 
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het reglement van orde stelt de fractie van de 
50PLUS , vragen aan het college van Gedeputeerde Staten over de kosten en de ontwikkeling 
luchthaven Lelystad.  
 
Naar aanleiding van de mededeling dat de luchthaven Lelystad in 2023 nog eens 43 miljoen 

heeft gekost, https://www.omroepflevoland.nl/nieuws/362985/uitgaven-lelystad-airport-nog-

eens-43-miljoen-hoger  heeft 50PLUS de volgende vragen:  

 

• Wat is de langetermijnvisie van het college op Lelystad Airport, gezien de recente 

politieke ontwikkelingen en tegenstand tegen de opening van de luchthaven?" 

• Kan het college specifieke gegevens verstrekken over de verwachte economische 

impact van Lelystad Airport op de regio, met name in termen van werkgelegenheid en 

lokale ontwikkeling? 

• Welke maatregelen heeft het college genomen of plant het te nemen om de milieu-

impact van Lelystad Airport, vooral wat betreft stikstofemissies, te minimaliseren? 

Welke maatregelen zijn al genomen? 

• Hoe beoordeelt het college de aankoop van stikstofrechten door Royal Schiphol Group 

voor Lelystad Airport in het licht van de huidige milieureguleringen en de vereisten 

voor een natuurvergunning? 

• Wat is de rechtvaardiging van het college voor de investeringen in infrastructuur, zoals 

de geplande busbaan en e-bike-fietsroute, in relatie tot de onzekere toekomst van 

Lelystad Airport? 

• Hoe ziet het college de rol en bijdrage van LVNL in het beheer van Lelystad Airport, 

gezien de aanzienlijke uitgaven aan luchtverkeersleiding? En heeft de positie direct of 

indirect een bijdrage geleverd aan de uitgaven/kosten van de luchtverkeersleiding en 

kunt u aangeven hoeveel deze bijdragen waren? 

• Hoe werkt het college samen met het ministerie van Infrastructuur en Waterstaat en 

andere relevante ministeries aan de ontwikkeling van Lelystad Airport en kan het 

college provinciale staten een laatste stand van zaken geven, zo ja wanneer kunnen wij 

deze stand van zaken verwachten?  

Drs. M.G.J.H. van Rooij,  
Fractievoorzitter 
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